
 

 

 

 
 

 
 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 
Σέρρες, 4/2/2025 

 

Του: Κωνσταντίνου Μπούμπα, Βουλευτή Νομού Σερρών 
 
Προς: Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

 
 

ΘΕΜΑ: «Εργασιακά προβλήματα των συμβασιούχων γεωπόνων του ΕΛΓΑ» 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Ο οργανισμός του ΕΛΓΑ απασχολεί, κάθε χρόνο, 250-300 συμβασιούχους γεωπόνους, με 
οχτάμηνες συμβάσεις, οι οποίοι καλύπτουν με την προφορά εργασίας τους πάγιες και 
διαρκείς ανάγκες του ΕΛΓΑ. Πρόκειται για ανθρώπους που μετακινούνται σε όλη την 
Επικράτεια και διαθέτουν εξειδικευμένη εμπειρία, καθώς, οι εκτιμήσεις τους αφορούν σε 
όλο το φάσμα της αγροτικής δραστηριότητας, ενώ, παράλληλα, το μόνιμο προσωπικό που 
υπηρετεί στον ΕΛΓΑ έχει μειωθεί σε μεγάλο βαθμό. Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 

 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

 

1. Γιατί δεν εφαρμόζεται για τους συμβασιούχους γεωπόνους που υπηρετούν στον 
ΕΛΓΑ η Επιχειρησιακή Συλλογική Σύμβαση Εργασίας, όπως γίνεται και σε άλλους 
Οργανισμούς (ΟΠΕΚΕΠΕ, ΕΛΓΟ κ.α.); 

2. Γιατί δεν υπάρχει ξεκάθαρη διατύπωση σε ότι αφορά στο κώλυμα τριμήνου και 
οχταμήνου, κατά την διαδικασία πρόσληψης συμβασιούχων γεωπόνων στον ΕΛΓΑ 
και γιατί δεν αναγνωρίζονται ως υψηλού επιπέδου ακαδημαϊκά/εργασιακά προσόντα 
οι τίτλοι Μεταπτυχιακών και Διδακτορικών σπουδών, που διαθέτουν πολλοί από τους 
εν λόγω; 

 

  

Ο ερωτών βουλευτής 
 

 
Κωνσταντίνος Μπούμπας 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΠΙΚΑΙΡΩΝ ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

483

Ημερομ. Κατάθεσης:

4/2/2025

Ώρα κατάθεσης:

17:37'




